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Referat 
  

                                                                                af 

                                                    bestyrelsesmødet den 13. maj 2025 

 

Tilstede: 
Asger Freltoft Knudsen – Bent Møller – Hanne Bacher – Jannik Dipo Knudsen – Katharina Marott – 
Ove Holst 
 
Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
2. Refleksion over generalforsamlingen 
3. Gennemgang af foreningens økonomi herunder kontingentbetaling 
4. Orientering om både/badebroer 
5. Orientering og dialog om fællesarealer og fremtidig vedligeholdelse samt evt. nye initiativer 

for mere biodiversitet 
6. Dialog om evt. opdateringer på hjemmesiden – www.strandlund.dk 
7. Praktik vedr. Sankt Hans 
8. Loppemarked i august 
9. Eventuelt 
10. Næste møde 

 
 
 

Ad. 1: 
Referatet godkendt uden bemærkninger. 
 
Ad. 2: 
Generalforsamlingen blev afviklet i fred og fordragelighed. Referat er ophængt i udhængsskabet og lagt på 
hjemmesiden. Der er efterfølgende fremsat ønske om at forplejningen under generalforsamlingen ikke bliver 
sat frem med det samme. Fremover vil der blive indlagt en spisepause i dagsordenen.    
 
Ad. 3: 
Kassereren oplyste, at der på foreningens konto indestår 353.874,29 kr. På nøglekontoen står 8.437,43 kr. I 
skrivende stund mangler der kontingentbetaling fra 50 medlemmer. 
 
Ad. 4: 
Broen blev lagt ud den 19. april. Trods vejret var mange mødt op og deltog i arbejdet. Der er stadig 2 ledige 
pladser til mindre joller. På generalforsamlingen blev der opfordret til ændringer i broreglementet, herunder 
bl.a. max bådstørrelse. 
Bestyrelsen har nu redigeret broreglementet således, at der fremover kun må fortøjes både på maksimalt 23 
fod. Desuden vil en bådplads ikke kunne videregives i forbindelse med hussalg.  
Reglementet bliver ophængt i udhængsskabet i en mere læsevenlig udgave.  

http://www.strandlund.dk/
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Ad. 5: 
Der bliver udlagt nyt sand på badestranden. I forsøg på at tilgodese biodiversiteten i området vil der blive 
foretaget en reduktion i græsslåningen i området. Asger Freltoft Knudsen kontakter Hjertebjerggård, som 
står for græsslåningen, men henblik på en ny aftale.  
Fremover skal ”Fodboldbanen” slås hver uge indtil Skt. Hans. I resten af det sydlige areal slås et stisystem 
hver anden uge, stort set som vi kender det i dag, så man kan gå ture i området. 
På det nordlige areal slås området fra landpladserne et godt stykke syd for broen, hver uge indtil Skt. Hans, 
herefter hver anden uge. Trampestien slås som den øvrige del af arealet.  
Rabatten langs Strandlundgårdsvej skal kun slås hver anden uge 1 m inde på begge sider langs asfalten.  Ved 
udkørslen til Hornsherredsvej slås hjørnerne så udsynet ikke hæmmes. 
Bent Møller fandt det ville ødelægge den nuværende flotte indkørsel til Strandlund og var imod 
iværksættelse af forsøget.  
  
Ad. 6: 
Hjemmesiden vil blive ajourført herunder fjernes linket til Nabonet, idet firmaet ikke længere eksisterer.  
 
Ad. 7: 
Sankt Hans vil blive afholdt som de foregående år. Der vil blive øl, vand og vin og snacks til de fremmødte.  
Fra den 10. juni til den 21. juni bliver der mulighed for nedlæggelse af grenaffald til bålet. Der bliver opstillet 
container til græs- og hækafklip på fodboldbanen.  
 
Ad. 8: 
Loppemarkedet bliver afviklet den 9. august. Birte Drejer er initiativtager og forstår arrangementet. 
Foreningen bistår med nogle praktiske foranstaltninger.  
 
Ad. 9: 
Katharina bemærkede, at hun var gjort opmærksom på, at et af de bærende hængsler på bommen vender 
forkert. Hun foranlediger, at det bliver rettet.  
 
 
Ad.10: 
Næste møde bliver tirsdag den 29. juli 2025 kl. 19 
 
 

Ref.oh 


